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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes for årene 2010-2015 oplyse, hvor mange veteranbiler der blev importe-

ret og indregistreret i Danmark, hvad dette indbragte staten i registreringsafgift, og hvor 

store omkostninger SKAT havde ved at behandle disse indregistreringer. 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har fået oplyst af SKAT: 

 

”Antallet af veteranbiler, der blev importeret og indregistreret i Danmark i årene 2012-

2015 samt registreringsafgiften på disse veteranbiler, fremgår af tabel 1: 

 

Tabel 1. Indregistrerede veteranbiler i 2012-2015 

År Antal køretøjer1) Registreringsafgift i kr. 

2012 (6. juni - 31. december) 556 7.915.797  

2013 1.115 17.987.509  

2014 1.084 17.384.536  

2015 1.202 21.544.688  

Kilde: Udtræk fra Køretøjsregistret.   
1. Antal køretøjer omfatter også tidligere indregistrerede køretøjer, der har været afmeldt over en så lang periode, at de op-
træder som ”nye registreringer”. 

 

SKAT har ikke registreret de tilsvarende data fra perioden, før Køretøjsregistret blev sat i 

produktion (den 6. juni 2012). 

 

SKAT har ikke en særkilt registrering af tidsforbruget ved at værdifastsætte veteranbiler.  

Ud fra en gennemsnitsbetragtning skønnes det årlige ressourceforbrug til værdifastsæt-

telse af veteranbiler dog højest at udgøre 2,5 årsværk.” 
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